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Řídicí výbor ITI Českobudějovické aglomerace 
29. 4. 2024, v 15. hod. 

 

Zápis z jednání ze dne 29. 4. 2024. 

 
Místo jednání: 
Magistrát města České Budějovice, nám. Přemysla Otakara II, č. 1,1, zasedací místnost 
zastupitelstva 

Přítomni: 
Dle prezenční listiny. 
Jména osob v zápise jsou uváděna bez titulů. 

 

OBSAH JEDNÁNÍ 

Jednání zahájila předsedkyně Řídicího výboru ITI ČBA (dále jen ŘV) a primátorka města Dagmar 
Škodová Parmová, která přivítala účastníky jednání, konstatovala, že ŘV je usnášení schopný (účast 
nadpoloviční většiny členů) a seznámila členy výboru s programem jednání. K navrženému programu 
jednání nikdo nevznesl připomínky. Následně uvedla první bod programu. 

1. Volba nového člena ŘV  

Z důvodu návrhu Jihočeské hospodářské komory je jako člen ŘV navržena Lenka Hájková za 
Lenku Vohradníkovou.  

V diskusi k tomuto bodu nebyl předložen žádný příspěvek a následně proběhlo hlasování k Usnesení 
č. 294/20241.  

Primátorka města Dagmar Škodová Parmová pak předala slovo Dagmar Baumrukové, která 
přednesla formou prezentace (příloha zápisu z jednání) další body programu jednání. 

2. Informace o realizaci strategií 

Členům výboru byla předložena informace o ukončení realizace a plnění finančního plánu 
IPRÚ k 31. 12. 2023 a dále informace o realizaci ITI ČBA. Informace o realizaci ITI ČBA se 
zaměřila především na aktuální informace o stavu čerpání a na harmonogram realizace 
žádostí o datace v rámci:  

- Programový rámec IROP  
- Programový rámec OP Doprava  
- Programový rámec OP JAK  
- Programový rámec OP ŽP, OP TAK 
- OP Z  
- OP TP  

V diskusi k tomuto bodu byla vyjádřena obecná nespokojenost s průtahy, které způsobují 
některé povinné administrativní a schvalovací postupy (např. stanoviska Agentury ochrany 
přírody a krajiny).  

 
1 Přehled o hlasování ke všem usnesením z jednání je uveden na konci zápisu v části Soubor usnesení. 
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ŘV vzal na vědomí informace k tomuto bodu jednání. 

3. a 4.  Statuty a Jednací řády ŘV a PS, Etický kodex 

Dagmar Baumruková vysvětlila důvod předkládání dokumentů ke schválení v rámci tohoto 
bodu. Důvodem je snaha o určitou standardizaci a naplnění požadavků Ministerstvo pro 
místní rozvoj a jeho metodického stanoviska č. 3 k Metodickému pokynu pro využití 
integrovaných nástrojů a regionálních akčních plánů v programovém období 2021–2027, ve 
věci standardizace metropolitních oblastí a aglomerací a upřesnění vybraných postupů 
implementace. Dochází především ke sjednocení délky jednotlivých lhůt a vybraných 
postupů jednání a rozhodování. Rovněž dochází k nastavení podmínek pro úspěšné a účelné 
fungování ŘV a zásad jednání členů (popř. jejich náhradníků) ŘV. 

Následně proběhlo souhrnné hlasování ke všem třem usnesením najednou (Usnesení č. 295/2024, 
296/2024 a 297/2024).  

5. Dodatek č. 1 k Vyjádření ŘV – Obec Boršov n. Vltavou 

U tohoto projektu došlo k navýšení celkových způsobilých výdajů (původně 12 000 000 Kč, 
nově 13 200 000 Kč) a dotace (původně 8 400 000 Kč, nově 9 240 000 Kč) – nevyčerpaná 
alokace v opatření Navýšení kapacity MŠ v relaci 10 %. Změna těchto parametrů přispěje 
k rychlejšímu čerpání alokace v Opatření strategie – Navýšení kapacity mateřských škol. 

K bodu diskuse neproběhla a bylo přijato Usnesení č. 298/2024. 

6. Dodatek č. 1 k Vyjádření ŘV – Obec Srubec 

Na základě hodnocení ze strany CRR došlo ke snížení celkových způsobilých výdajů projektu 
(původně 35 823 146 Kč, nově 35 812 899,94 Kč) a dotace (původně 25 076 202 Kč, nově 
25 069 030 Kč). Žadatel byl hodnotitelem vyzván k doložení Dodatku k Vyjádření ŘV, 
s uvedením snížených částek. 

K bodu diskuse neproběhla a bylo přijato Usnesení č. 299/2024. 

7. Delegování kompetence k vydání a podpisu Vyjádření ŘV 

Dagmar Baumruková poukázala na to, že Metodické stanovisko č. 3 k Metodickému pokynu 
pro integrované nástroje nově umožňuje ŘV přenést některé kompetence na manažera ITI 
a navrhuje tuto možnost využít. Jedná se o kompetence k vydání: 

- „Dodatku k Vyjádření ŘV ITI ČBA o souladu PZ s ISg“ (před vydáním rozhodnutí 
o poskytnutí dotace), např. drobná úprava rozpočtu, změna termínu realizace, 
formální změny apod. 

- „Vyjádření ŘV ITI ČBA ke změně projektu“ (po vydání rozhodnutí o poskytnutí 
dotace). 

Podstatné změny projektů s vlivem na finanční plán (navýšení celkových způsobilých výdajů, 
navýšení dotace nad 10 %, neúměrné prodloužení termínu dokončení realizace) budou 
nadále schvalovány v ŘV. Stejně tak prvotní vyjádření o souladu projektu s ISg. 

K bodu diskuse neproběhla a bylo přijato Usnesení č. 300/2024. 

8. Diskuse 

V rámci tohoto bodu Dagmar Baumruková informovala o novinkách ohledně projednávání 
Zákona č. 248/2000 Sb., o podpoře regionálního rozvoje. Dále zmínila žádost Jihočeské 
univerzity (viz. písemný podklad doručený po elektronickém rozeslání podkladů). Jedná se 
o žádost o úpravu vyjádření ŘV k projektu Aquaculture for future. Původně bylo uvažováno 



 

Stránka 3 z 4 

se 2 partnery, a takto je uvedeno i ve Vyjádření. Nyní došlo ke změně a bude pouze 
1 partner. Ohledně této informace došlo ke všeobecnému koncensu členů ŘV a není 
potřeba přijímat nové usnesení a upravený text vyjádření (s uvedením jednoho partnera) 
bude předán k podpisu předsedkyni ŘV ITI ČBA.  

Primátorka města Dagmar Škodová Parmová dále zahájila diskusi. Žádný příspěvek nebyl předložen. 
Primátorka města Dagmar Škodová Parmová poděkovala všem za účast na jednání a ukončila 
jednání ŘV. 

 

Soubor usnesení Řídícího výboru ITI ČBA ze dne 29. 4. 2024 
 
Usnesení č. 294/2024 
Řídicí výbor ITI ČBA schvaluje nového člena Ing. Lenku Hájkovou za Lenku Vohradníkovou, DiS. Jako 
zástupce za Jihočeskou hospodářskou komoru České Budějovice. 
(Pro 14/Proti 0/Zdržel se 0) 
 
Usnesení č. 295/2024 
Řídicí výbor ITI ČBA schvaluje Statut a Jednací řád Řídicího výboru Českobudějovické aglomerace 
v předloženém znění. 
(Pro 14/Proti 0/Zdržel se 0) 
 
Usnesení č. 296/2024 
Řídicí výbor ITI ČBA schvaluje Etický kodex Řídicího výboru Českobudějovické aglomerace 
v předloženém znění. 
(Pro 14/Proti 0/Zdržel se 0) 
 
Usnesení č. 297/2024 
Řídicí výbor ITI ČBA schvaluje Statut a Jednací řád Pracovních skupin Řídicího výboru 
Českobudějovické aglomerace v předloženém znění. 
(Pro 14/Proti 0/Zdržel se 0) 
 
Usnesení č. 298/2024 
Řídicí výbor ITI ČBA schvaluje Dodatek č.1 k Vyjádření ŘV ITI ČBA o souladu projektu záměru se 
strategií k projektu „Přístavba mateřské školy“ ve věci navýšení celkových způsobilých výdajů 
o 1 200 000 Kč a navýšení dotace EU o 840 000 Kč. 
(Pro 13/Proti 0/Zdržel se 1) 
 
Usnesení č. 299/2024 
Řídicí výbor ITI ČBA schvaluje Dodatek č.1 k Vyjádření ŘV ITI ČBA o souladu projektu záměru se 
strategií k projektu „Novostavba mateřské školy včetně spojovacího krčku“ ve věci snížení celkových 
způsobilých výdajů o 10 246,06 Kč a snížení dotace EU o 7 172 Kč. 
(Pro 13 /Proti 0/Zdržel se 1) 
 
Usnesení č. 300/2024 
Řídicí výbor ITI ČBA schvaluje udělení kompetence pro vydání a podpis „Dodatku k Vyjádření ŘV ITI 
ČBA o souladu PZ s ISg“ a „Vyjádření ŘV ITI ČBA ke změně projektu“ pro manažera ITI ČBA. Udělení 
kompetence se nevztahuje k prvotnímu rozhodnutí o vydání „Vyjádření o souladu s ISg“ a vydání 
„Vyjádření o souladu k podstatným změnám projektů“. 
 
(Pro 14/Proti 0/Zdržel se 0) 
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Přílohy zápisu z jednání: 
Příloha č. 1 - Prezentace z jednání 
Příloha č. 2 - Prezenční listina 
Příloha č. - Žádost o vyjádření ŘV o soulad projektu s programovým rámcem OP JAK (Jihočeská 
univerzita) 
 
 
 
V Českých Budějovicích, dne 30. 4. 2024 
 
Ing. Petr Käfer 
 
 
……………………………………………….. 
Zapsal: Ing. Petr Käfer 



Podpisem prezenční listiny se členové ŘV ITI ČBA (příp. náhradníci) zavazují dodržovat zásady etického kodexu.





Příloha: Etický kodex Řídicího výboru ITI Českobudějovické aglomerace
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